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W ostatni czwartek listopada br. w nowosarzyƒskim OÊrodku Kultury odby∏a si´ kolejna edycja corocznej imprezy
"Sarzyƒska Jesieƒ", nagradzajàca muzyczne, recytatorskie oraz plastyczne umiej´tnoÊci dzieci i m∏odzie˝y szkolnej. Od roku
impreza ma zasi´g powiatowy.

Kilka minut po 17. "Sarzyƒskà Jesieƒ" otworzy∏a prowadzàca imprez´, Magdalena Czechowicz. Po przywitaniu obecnych,
zaprosi∏a na scen´ Starost´ Le˝ajskiego Roberta ˚o∏yni´ oraz Dyrektora OÊrodka Kultury w Nowej Sarzynie Bogus∏awa Rupa,
którzy wr´czali nagrody zwyci´zcom konkursów. Pierwszymi obdarowanymi byli uczniowie szkó∏ podstawowych w kategoriach
klas 1-3 oraz 4-6 w konkursie wokalnym "Wiolinka 2007". Nagrody odbiera∏y i wyst´powa∏y kolejno: Weronika Wziàtka
(3 miejsce, klasy 4-6), Alicja Rojan (2 m-ce) - obie z Nowej Sarzyny, Magdalena Piestrak ze Starego Miasta (2 m-ce ex equo)
i Beata Rzeênik równie˝ z Nowej Sarzyny (1 m-ce). W kategorii klas 1-3 wyró˝nienie otrzyma∏ jedyny uczestnik, Konrad Baj.

Nast´pnie po przerwie muzycznej zosta∏y wr´czone kolejne nagrody, tym razem w konkursie plastycznym. Zwyci´zców by∏o
ponad dwudziestu, najwi´cej wyró˝nieƒ otrzymali uczniowie szkó∏ podstawowych z Rudy ¸aƒcuckiej (6) oraz Tarnogóry (5).
Dzieci otrzyma∏y dyplomy wyró˝niajàce oraz pamiàtki ufundowane m.in. przez Starostwo Powiatowe w Le˝ajsku oraz Urzàd
Miasta i Gminy w Nowej Sarzynie. G∏ównym sponsorem by∏ Zak∏ad Âlusarsko-Kowalski "K¸AK".

Po kolejnym wyst´pie artystycznym obdarowani zostali laureaci kolejnego konkursu, recytatorskiej "Jesiennej Zadumy".
Nagrody zosta∏y wr´czone w trzech kategoriach wiekowych. W pierwszej, dzieci z klas 1-3 szkó∏ podstawowych, zwyci´zcami
zostali: Klaudia Gardziel z Le˝ajska (1 miejsce), Konrad Biziewski reprezentujàcy Bystre (2 m-ce) oraz Julia Tofilska, równie˝
uczennica szko∏y w Le˝ajsku (3 m-ce). Laureatami drugiej kategorii wiekowej: klas 4-6 szkó∏ podstawowych byli: Alicja Rojan
z Nowej Sarzyny (1 m-ce), Patrycja Bielecka reprezentujàca Wólk´ ¸´towskà (2 m-ce), Micha∏ Lechowski z Le˝ajska oraz
Magdalena Lorenc ze szko∏y w Woli Zarczyckiej (3 m-ce ex equo). Zwyci´zcami trzeciej kategorii, m∏odzie˝y gimnazjalnej,
natomiast, zostali: Kacper Burda reprezentujàcy Le˝ajsk (1 m-ce), Maja Rynasiewicz (2 m-ce) oraz Adrian Poterek (3 m-ce) -
oboje z Grodziska Dolnego.

Kolejnym punktem imprezy by∏ wyst´p taneczny, po którym swoje utwory zaÊpiewali laureaci trzeciej kategorii wiekowej
konkursu "Wiolinka". Kolejno wyst´powali: Paulina Ró˝ycka - Gimnazjum w Grodzisku Dolnym (3 m-ce), Iwona Woêny
z Kury∏ówki (2 m-ce) oraz Jagoda Zielonka (1 m-ce) reprezentujàca Krzeszów, która przejmujàcà interpretacjà piosenki Natalii
Kukulskiej "D∏oƒ", wywo∏a∏a du˝y aplauz na widowni. Jagoda bra∏a udzia∏ w konkursie ju˝ drugi raz, w tym roku jednak by∏a
mniejsza konkurencja - stwierdza m∏oda wokalistka. 

Na koniec znów mieliÊmy okazj´ podziwiaç artystyczne wyst´py zespo∏ów wokalnych i tanecznych z Nowej Sarzyny.
PublicznoÊci szczególnie przypad∏ do gustu pokaz taƒca nowoczesnego, zaprezentowany przez nowosarzyƒskie gimnazjalistki.
Oko∏o godziny 19 impreza dobieg∏a koƒca. Prowadzàca podkreÊli∏a, i˝ - wbrew temu co pisze prasa - nie jest to pierwsze tego
typu wydarzenie w naszym mieÊcie, wr´cz przeciwnie, niektóre konkursy w jego ramach majà ju˝ przesz∏o dwudziestoletnià
tradycj´.

Piotr S∏yszyƒski

Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna podaje do publicznej wiadomoÊci wykaz nieruchomoÊci gruntowych po∏o˝onych na terenie
wsi Jelna, ¸´townia i Wólka ¸´towska b´dàcych w∏asnoÊcià Miasta i Gminy Nowa Sarzyna, przeznaczonych do sprzeda˝y.
Szczegó∏owe informacje dot. w/w nieruchomoÊci mo˝na uzyskaç w siedzibie Urz´du Miasta i Gminy w Nowej Sarzynie,
ul. Kopernika 1, III pi´tro, pok. nr 6, Tel. /017/ 2413251 wew. 121.

Sarzyƒska Jesieƒ 2007

Chrzest GoÊciƒczanek
17 listopada 2007 roku w Êwietlicy Êrodowiskowej w GoÊciƒcu odby∏

si´ Chrzest Zespo∏u Âpiewaczego GoÊciƒczanki. Po 9 miesiàcach
dzia∏alnoÊci, 14 osobowà grup´ zespo∏u Êpiewaczego przyj´to w szeregi
Stowarzyszenia Folklorystycznego Majdaniarze. Rodzicami Chrzestnymi
zostali pose∏ na Sejm RP Zbigniew Rynasiewicz oraz pani doktor Lidia
B∏àdek - notariusz z Niska. Natomiast ca∏ego obrz´du przypilnowa∏
Roman Kostyra. Ka˝da z artystek przyjmujàcych chrzest musia∏a zjeÊç
"specyficzne" kanapki z niespodziankà, wypiç szklank´ soku
cytrynowego, zagraç na instrumencie i zaÊpiewaç wskazany tekst we
w∏asnej interpretacji. Niektóre z paƒ musia∏y nawet odÊpiewaç spis treÊci.
Na zakoƒczenie oby∏a si´ Zabawa Andrzejkowa, w której uczestniczyli
zaproszeni goÊcie, wÊród których znalaz∏ si´ zast´pca burmistrza Marek
Chmura, nowy dyrektor OÊrodka Kultury w Nowej Sarzynie oraz so∏tys
Franciszek Wilk.

b.w.

 

Chrzest GoÊciƒczanek fot. w.p.
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Tradycjà sta∏o si´, ˝e od kilku lat ostatnia sobota listopada
w Nowej Sarzynie to czas koncertowania pod szyldem Reggae
Andrzejek. W ubieg∏ym roku z przyczyn niezale˝nych od
organizatorów andrzejek nie by∏o, ale ju˝ w styczniu 2007 r.
szybko nadrobiono zaleg∏oÊci, kiedy to w ramach WOÂP
wystàpi∏a kielecka grupa Menomini. Tej jesieni impreza
zapowiada∏a si´ szczególnie interesujàco, a to z tego wzgl´du,
˝e na∏o˝y∏ si´ na nià V jubileusz. Z tej okazji organizatorzy
do∏o˝yli wszelkich staraƒ, aby by∏ to koncert niezwyk∏y,
wyjàtkowy, taki który na d∏ugo pozostanie w pami´ci m∏odych
mieszkaƒców naszej gminy i okolic. W sobot´ 24 listopada
przyszed∏ czas na weryfikacj´ tych staraƒ, wtedy to kilkanaÊcie
minut przed 19:00 z-ca burmistrza Marek Chmura i Andrzej
Kusiak otworzyli V Reggae Andrzejki, które w tym roku
odbywa∏y si´ pod has∏em: "Ca∏e ˝ycie b´dziesz si´
dostosowywa∏? Podzi´kuj na∏ogowi ju˝ dziÊ!".  Jako pierwszy
na scenie OÊrodka Kultury pojawi∏ si´ najm∏odszy wiekowo
Skafander Faso z Kielc. 

Podczas wyst´pu tego zespo∏u  okaza∏o si´, ˝e wiek tu nie
gra roli, tylko bardzo dobrze ze sobà zgrana oÊmioosobowa
ska-reggae orkiestra. Grupa Skafander szybko znalaz∏a sobie

grup´ zwolenników, która wiernie bawi∏a si´ podczas jej wyst´pu. Bogata sekcja d´ta i charyzmatyczny wokalista po˝egnani zostali
brawami przez zwi´kszajàcà si´ z minuty na minut´ publicznoÊç. W równie mocnym tempie wzros∏a pozytywna atmosfera, gdy na
scenie pojawili si´ kolejni wykonawcy z tarnobrzeskiego bandu
Project Zion. 

Zespól ten b∏yskawicznie zjedna∏ sobie rzesze fanów, a to
g∏ównie za sprawà wokalisty, który nawiàza∏ z publikà Êwietny
kontakt i znakomitej muzyki ∏àczàcej korzenne reggae z
mocniejszym gitarowym uderzeniem. Koncert Project Zion to
pe∏en profesjonalizm, jak przysta∏o na zespó∏ nagradzany na
wielu ogólnopolskich festiwalach Z pewnoÊcià by∏ to jeden z
najlepszych wyst´pów w ca∏ej historii listopadowych
andrzejek. 

Nast´pnie przyszed∏ kolej na niepisanà gwiazd´ wieczoru,
czyli Alicetea z Radomia. Niepisanà dlatego, ˝e o ile Project
Zion 2 lata temu goÊci∏ ju˝ w Nowej Sarzynie, tak muzyka
Alicetea stanowi∏a pewnà zagadk´ i na polskiej scenie reggae
stanowi swoiste novum. Grupa ta wytworzy∏a swój
charakterystyczny, oryginalny styl poprzez mieszanie reggae z
innymi gatunkami. O tym, ˝e to wszystko daje znakomity efekt
przekona∏a si´ nowosarzyƒska publicznoÊç, która w mgnieniu
oka da∏a si´ porwaç tej niesamowitej scenicznej energii.
Wzruszenie ogarnia∏o zebranych, kiedy z ust wokalistów
Alicetea pop∏ynà∏ tekst refrenu: "...wiem, dobrze wiem po co
tutaj jestem". S∏owa jak˝e aktualne w czasach, kiedy wielu m∏odych ludzi opuszcza nasze miejscowoÊci, nie mogàc odnaleêç tu
swojego miejsca. Tu na V Reggae Andrzejkach przy wspólnej zabawie odnaleêli si´ m∏odzi ludzie nie tylko z terenu naszej gminy,

ale i z wielu zakàtków Podkarpacia, pojawili si´ tak˝e nasi
studenci. 

Ka˝dy z zespo∏ów dzi´kowa∏ za zaproszenie i wyra˝a∏ ch´ç
ponownego zagrania w naszym mieÊcie. Wysoki poziom
muzyczny i organizacyjny sprawiajà, ˝e z roku na roku roÊnie
ranga tego wydarzenia tak˝e poza naszym regionem. Ponad
czterogodzinne koncertowanie przy dobrym nag∏oÊnieniu
przygotowanym przez pracowników OÊrodka Kultury na czele z
Adamem Tokarzem, by∏o wzbogacane wizualizacjami
wyÊwietlanymi projektorem. Oprócz wspomnianych A.
Kusiaka, który wytrwale czuwa∏ nad ca∏oÊcià i z-cy burmistrza
M. Chmury organizatorami koncertu byli uczniowie Zespo∏u
Szkó∏ w Nowej Sarzynie kierowani przez polonist´ Stanis∏awa
Kusiaka. Na potrzeb´ koncertu powsta∏a strona internetowa:
www.reggaeandrzejki.ovh.org, na której mo˝na znaleêç wiele
ciekawych materia∏ów dotyczàcych tego projektu. Wszystko
odby∏o si´ dzi´ki sponsorom: Urzàd Miasta i Gminy Nowa
Sarzyna, Stowarzyszenie "Nasza Ma∏a Ojczyzna", Zak∏ad Us∏ug
Energetycznych "Wod-rem", Elektrociep∏ownia Nowa Sarzyna
oraz  "NS Automatyka". Dzi´kujemy i zapraszamy za rok!

Piotr Sowa

Reggae Andrzejki '07

Skafander Faso fot. Piotr S∏yszyƒski

Alicetea fot. Piotr S∏yszyƒski

Project Zion fot. Piotr S∏yszyƒski
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26 listopada 2007 r. odby∏a si´ XVII sesja Rady Miejskiej w Nowej Sarzynie. Posiedzenie otworzy∏ Przewodniczàcy Rady
Miejskiej, Stanis∏aw Kurlej. Radni niemal jednog∏oÊnie przyj´li nast´pujàce uchwa∏y w sprawach: okreÊlenia wysokoÊci stawek
podatku od nieruchomoÊci na 2008 rok, obni˝enia ceny skupu ˝yta do celów wymiaru podatku rolnego, okreÊlenia wysokoÊci
stawek podatku od Êrodków transportowych, okreÊlenia stawek op∏aty targowej oraz sposobu jej poboru. Kolejne 3 uchwa∏y
zosta∏y przeg∏osowane bez zastrze˝eƒ radnych: w sprawie op∏at za korzystanie                        z gminnych urzàdzeƒ u˝ytecznoÊci
publicznej, szczegó∏owych zasad przyznawania us∏ug opiekuƒczych, zasad i trybu ustalania      i pobierania op∏at za te us∏ugi,
jak równie˝ warunków zwolnienia z op∏at oraz zasad wynajmowania lokali wchodzàcych w sk∏ad mieszkaniowego zasobu
miasta i gminy Nowa Sarzyna.

Dyskusja wywiàza∏a si´ dopiero przed g∏osowaniem ws. zmian w bud˝ecie gminy na 2007 rok. Radni  mieli wàtpliwoÊci co
do wydatku 80 tys. z∏ na zakup nowego samochodu dla UMiG. W toku debaty wyodr´bni∏y si´ trzy stanowiska: dwa
proponujàce zmniejszenie proponowanej kwoty do 60 tys. oraz 50 tys. z∏ oraz zachowujàce status quo. 

Pierwszà z koncepcji zaprezentowa∏ radny J. Fus. OÊwiadczy∏o on, i˝ - jego zdaniem - na zakup nowego, Êredniej klasy
samochodu wystarczy z nawiàzkà 60 tys. z∏. Pozosta∏e 20 tys. zaproponowa∏ przeznaczyç na remont OÊrodka Kultury w Nowej
Sarzynie, bàdê na utworzenie lokalu dla emerytów. 

Autorami drugiego stanowiska w tej sprawie by∏ radny Kludys oraz wiceprzewodniczàcy Rady Wojda∏owicz. Pierwszy z
nich zaprezentowa∏ stanowisko dwóch komisji obradujàcych w tej sprawie. Konkluzjà obrad by∏o obni˝enie wydatku na
samochód do 50 tys. z∏ i przeznaczenie pozosta∏ych 30 tys. z∏ na inwestycje drogowe (zakup kamienia). 

Stanowisko zgodne z koncepcjà Burmistrza UMiG zaprezentowa∏ z kolei radny J´drzejec. WyjaÊni∏ on wàtpliwoÊci
zwiàzane z przeznaczeniem nowego pojazdu - mogliby z niego korzystaç wszyscy pracownicy urz´du w sprawach s∏u˝bowych
oraz radni. Popar∏a go radna Michalec. Radna podkreÊli∏a, i˝ Burmistrz Gnatek b´dzie korzysta∏ z nowego pojazdu nie jako
osoba prywatna, lecz b´dzie reprezentowa∏ w wyjazdach s∏u˝bowych 23 tysiàce mieszkaƒców naszej gminy - powinien wi´c
podró˝owaç samochodem o wysokim standardzie. Stanowisko to popar∏ tak˝e radny BanaÊ, który oÊwiadczy∏, i˝ Rada "powinna
pomagaç Burmistrzowi, a nie utrudniaç mu prac´". 

Na koniec dyskusji g∏os zabra∏ Burmistrz Gnatek. Przedstawi∏ on argumenty za zakupem drugiego samochodu
w proponowanej kwocie. Zdaniem Burmistrza, pojazd ten powinien spe∏niaç wszelkie wymogi bezpieczeƒstwa (ABS, poduszki
powietrzne), posiadaç silnik diesla (mniejsze koszty utrzymania), byç wygodny i przestronny, gdy˝ b´dzie u˝ywany tak˝e do
dalekich podró˝y. Zakup drugiego samochodu jest bezwzgl´dnie konieczny, poniewa˝ obecnie jeden nie spe∏nia wymogów
gminy.

W g∏osowaniu najwi´kszà iloÊç g∏osów otrzyma∏a poprawka wiceprzewodniczàcego Wojda∏owicza, zmniejszajàca wydatek
na zakup samochodu o  30 tys. z∏.

Kolejnym punktem obrad by∏y zapytania radnych. Jako pierwszy g∏os zabra∏ radny Fus. OÊwiadczy∏, ˝e mimo zadania wielu
pytaƒ na poprzedniej sesji Rady Miejskiej, nie otrzyma∏ on do tej pory ˝adnych odpowiedzi. Burmistrz Gnatek oznajmi∏, i˝
odpowiedê b´dzie udzielona w póêniejszym terminie (10 stycznia 2008 r.), gdy˝ wymaga ona przejrzenia ogromnej iloÊci
materia∏ów, co potwierdzi∏ zajmujàcy si´ tà sprawà, dyrektor Zak∏adu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Kazimierz
Polak. Radny Fus oÊwiadczy∏, ˝e nie ustàpi z ustawowego terminu 21 dni na udzielenie odpowiedzi. Poinformowa∏, ˝e planuje
napisanie w tej sprawie pisma do instytucji zewn´trznej. Burmistrz Gnatek oznajmi∏, i˝ nie uchyla si´ od swoich powinnoÊci,
jedynie kwestie techniczne uniemo˝liwiajà udzielenie odpowiedzi w terminie. ZaÊwiadczy∏ te˝, ˝e w ka˝dej chwili radny Fus
mo˝e spotkaç si´ z w∏adzami urz´du lub kierownikiem odpowiedniego referatu i zostanà mu wyjaÊnione wszelkie niejasnoÊci.
Przewodniczàcy Rady, Stanis∏aw Kurlej wyrazi∏ nadziej´, i˝ sprawa ta znajdzie fina∏ do nast´pnego posiedzenia Rady Miejskiej. 

Ostatnim punktem obrad by∏y wolne wnioski i informacje. G∏os zabierali m.in. Wiceprzewodniczàcy Rady Wojda∏owicz
oraz so∏tysi: ¸´towni, Rudy ¸aƒcuckiej oraz Jelnej. Z∏o˝yli oni podzi´kowania dla Burmistrza za liczne inwestycje w gminie,
w szczególnoÊci drogowe. G∏os ponownie zabra∏ tak˝e dyrektor Polak, który, pytany o mo˝liwoÊç otwarcia drugiego punktu
kasowego w Zak∏adzie Gospodarki Komunalnej, oÊwiadczy∏, i˝ nie przewiduje on takich zmian, ze wzgl´du na wysokie koszty.
Burmistrz Chmura natomiast, odpowiedzia∏ na pytanie dotyczàce dofinansowania mleka rozdawanego w szko∏ach (le˝y to
w gestii dyrektorów szkó∏) oraz zapewnienia opieki dla dzieci w filii OÊrodka Kultury w ¸´towni (w przysz∏ym roku planowane
jest prowadzenie zaj´ç po zatrudnieniu instruktora).

Nast´pnie zosta∏ odczytany list od nauczycieli Gimnazjum w Nowej Sarzynie ws. budowy nowego budynku szko∏y, gdy˝
obecne warunki ich pracy nie spe∏niajà ˝adnych norm.

Piotr S∏yszyƒski

XVII sesja Rady Miejskiej

Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna og∏asza ustny przetarg nieograniczony na dzier˝aw´ 1,52 ha gruntu rolnego,
niezabezpieczonego z dzia∏ki nr 4559/14 na okres do 3 lat w miejscowoÊci Jelna.
Szczegó∏owe informacje dot. w/w przetargu mo˝na uzyskaç w siedzibie Urz´du Miasta i Gminy w Nowej Sarzynie,
ul. Kopernika 1, III pi´tro, pok. 8, Tel. /017/ 2413251.



30-lecie dzia∏alnoÊci klubu HDK PCK
1 grudnia 2007 roku w kawiarni Romero w Nowej Sarzynie HDK obchodzili 30-lecie swojej dzia∏alnoÊci. BezpoÊrednio

przed oficjalnà cz´Êcià krwiodawcy w wyborach tajnych wybrali Prezesa Klubu, którym zosta∏ wieloletni dzia∏acz Polskiego
Czerwonego Krzy˝a, pan Dariusz Madera. W historii klubu jest on drugim prezesem, pierwszym by∏ sprawujàcy t´ funkcj´
przez 29 lat zmar∏y ju˝ za∏o˝yciel HDK PCK, doktor Mieczys∏aw BurdaÊ.

W cz´Êci oficjalnej, na którà przybyli mi´dzy innymi Burmistrz Miasta i Gminy pan Robert Gnatek oraz cz∏onek Rady
Krajowej, Prezes Podkarpackiej Okr´gowej Rady HDK PCK w Rzeszowie pan Janusz B´ben, wr´czone zosta∏y odznaki
"Zas∏u˝ony Honorowy Dawca Krwi". Odznak´ stopnia pierwszego, za oddanie 18 litrów krwi, otrzymali Arkadiusz Dec i
Marek Student. Odznak´ drugiego stopnia (za oddanie 12 litrów krwi) wr´czono Zenonowi Janczewskiemu i Les∏awowi Simko,
a odznakà stopnia trzeciego udekorowani zostali Artur Wyka i Krzysztof Staroƒ.

red.
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29 listopada 2007 roku odby∏o si´ 99 spotkanie przygotowane przez
Majdaniarzy. W ch∏odne, jesienne popo∏udnie w Zakopiance w Nowej Sarzynie
spotkali si´ mi∏oÊnicy piwa. GoÊciem Romana Kostyry i Jurka Harysza by∏
Dyrektor Browaru w Le˝ajsku Mattheus Dietvorst. Temat spotkania brzmia∏
"Le˝ajsk nie tylko Browarem s∏ynie". W spotkaniu uczestniczy∏ równie˝
Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna Robert Gnatek. OczywiÊcie nie oby∏o
si´ bez niespodzianek. Specjalnie dla Pana Dietvorsta zaÊpiewa∏ zespó∏
GoÊciƒczanki. PieÊni "A któ˝ ciebie ty wierzbino" oraz "Ko∏ysanka", do której
s∏owa u∏o˝y∏a Stanis∏awa Pude∏kiewicz przypad∏y do gustu Panu Dyrektorowi.

Po wyst´pie prowadzàcy spotkanie rozpocz´li przepytywanie goÊcia.
Holender, ˝ona, 2 synów (12 i 14
lat). Skoƒczone studia -
technologia ˝ywnoÊci. I w koƒcu
praca w Heinekenie, która da∏a mu
mo˝liwoÊç podró˝owania. Pan
Mattheus jest prawdziwym obie˝yÊwiatem. W koƒcu Heineken ma 130 browary
na ca∏ym Êwiecie. Dzi´ki temu pracowa∏ w tak egzotycznych miejscach jak
Papua Nowa Gwinea, gdzie sp´dzi∏ 4 lata, czy w Nowej Kaledonii (wyspy na
Pacyfiku). Tu urodzi∏ si´ jego drugi syn. W 1998 roku przenieÊli si´ na Wyspy
Bahama (Karaiby). Nasz goÊç wspomina∏, ˝e ci´˝ko mu si´ tam pracowa∏o ze
wzgl´du na mentalnoÊç ludzi. Bahamy ˝yjà g∏ównie z us∏ug i turystyki. Ludzie
nie sà przyzwyczajeni do pracy fizycznej. W 2000 roku wraz z rodzinà powrócili
do Holandii. By∏o to pierwsze zetkni´cie si´ dzieci z j´zykiem holenderskim w
szkole. WczeÊniej uczy∏y si´ po francusku i angielsku, w domu zaÊ mówiono po

holendersku. Dietvorst przyznaje, ˝e nie by∏a to komfortowa sytuacja dla nich. W Holandii pracowa∏ jako konsultant chemiczny
dla Polski i Rosji. Wtedy to pierwszy raz zetknà∏ si´ z Polskà. Wspomina, ˝e by∏ zaskoczony ch´cià rozwoju i ci´˝kiej pracy
Polaków. W 2003 roku zaproponowano mu prac´ w Polsce. Zgodzi∏ si´
bez wahania. W Holandii sprzedali dom i przeprowadzili si´ do Polski.
Na poczàtku pracowa∏  w Warszawie jako dyrektor jakoÊci. Póêniej
zosta∏ dyrektorem Browaru w Le˝ajsku. Oboje z ˝ona sà bardzo
zadowoleni. Jak podkreÊla, ˝ona ju˝ nigdzie nie chce si´ ruszaç i chce
zostaç w Polsce, poniewa˝ strasznie jej si´ tu podoba. Niestety, z
synami mieszka w Warszawie, dzieci chodzà tam do amerykaƒskiej
szko∏y, wi´c w tygodniu w Le˝ajsku jest sam. Mówi, ˝e woli prac´ tutaj
poniewa˝ jest spokój i ludzie nie sà tak zestresowani i zabiegani jak w
Warszawie.

Pan Dyrektor mówi∏ równie˝ o obyczajach  i ró˝nicach kulturowych
mi´dzy Polskà, a Holandià. Mówi∏, ˝e w Holandii wszystko jest
dozwolone, panuje "wolnoÊç" ale przez to Holandia ma teraz sporo
problemów. Mówi∏ o rozwoju Polski, który powinien trwaç, ale nie
wolno nam zapominaç o naszej tradycji i zwyczajach.  

Roman Kostyra podzi´kowa∏ Dyrektorowi za wsparcie oraz pomoc
jakiej udziela∏ organizacjom pozarzàdowym oraz Nowej Sarzynie. Wyrazi∏ równie˝ nadzieje, na owocnà wspó∏prac´ w
przysz∏oÊci. Po podzi´kowaniu Majdaniarze zaskoczyli po raz kolejny. Oto przed Dyrektorem stan´∏y 3 szklanki z piwem. Pan
Kostyra zaproponowa∏ konkurs i rozpoznanie, w której szklance znajduje si´ piwo Le˝ajsk. Okaza∏o si´, ˝e Dyrektor nie mia∏ z
tym najmniejszych problemów i bezb∏´dnie rozpozna∏ "swoje" piwo.

Na zakoƒczenie Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna Robert Gnatek przekaza∏ na r´ce Pana Dietvorsta podzi´kowania
dla jego rodziny za pomoc w zbieraniu ziemi z pól bitewnych na których gin´li Polscy ˚o∏nierze. Ziemia ta, b´dzie umieszczona
w Nowej Sarzynie. Po pamiàtkowym zdj´ciu, Roman Kostyra zakoƒczy∏ kolejny Czwartkowy Podwieczorek.

b.w.

Zbli˝a si´ jubileusz - kolejny Czwartkowy Podwieczorek

Zespó∏ GoÊciƒczanek na Czwartkowym
Podwieczorku  fot. b.w.

Mattheus Dietvorst  fot. b.w.

Burmistrz MiG R. Gnatek oraz M. Dietvorst fot. b.w.
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11 listopada zakoƒczy∏a si´ runda jesienna w IV lidze podkarpackiej. Mistrzem jesieni zosta∏ zespó∏ Izolatora Boguchwa∏y
z 39 pkt. na koncie, wicelider - Siarka Tarnobrzeg zgromadzi∏a punkt mniej, na pudle znalaz∏ si´ jeszcze Orze∏ Przeworsk
z 35 oczkami. 

Unia w tej rundzie odgrywa∏a czo∏owà rol´, czego ma∏o kto si´ przed sezonem spodziewa∏. Piotr Brzeziƒski, który tu˝ przed
rozpocz´ciem sezonu objà∏ zespó∏ stworzy∏ bardzo ciekawy kolektyw. Obok naszych sprawdzonych wychowanków oraz
Radawca i Dziedzica, którzy wywalczyli powrót na IV-ligowe boiska klub zasilili doÊwiadczeni Szafran, Bartnik, Wtorek oraz
Damian Juda z Soko∏a Nisko. Ten ostatni by∏ postacià szczególnie wyró˝niajàcà si´ w tej rundzie i zdoby∏ najwi´cej bo
12 bramek w naszym zespole. O trzy trafienia mniej zaliczy∏ niezawodny Stanis∏aw Bednarz, w tym niezwykle wa˝ny hattrick
w meczu derbowym z Pogonià. Trzeci na liÊcie strzelców plasuje si´ Pawe∏ Wtorek, który by∏ autorem 3 goli. Po dwie bramki
dorzucili G. Sroka i D. Radawiec; po jednej Gap, Mierzwa, Gaca plus samobój gracza Zrywu co da∏o w sumie 32 zdobyte
bramki. Wi´cej zdobyli tylko Izolator (35) i Stal Sanok (36). Dobra dyspozycja w g∏ównej mierze Gacy, Bartnika, Cebuli
i Dziedzica da∏a Unii 17 straconych bramek. Mniej straci∏a tylko Siarka (9), Izolator (11), Orze∏ (12) i Galicja (11). A˝ 49
bramek zdà˝y∏a straciç ju˝ Lechia S´dziszów, a w tej liczbie 8 bramek zaaplikowanych przez Uni´. Jest to najwy˝sza liczba
strzelonych bramek w jednym meczu w ca∏ej rundzie.

Przed sezonem Brzeziƒski nie chcia∏ prorokowaç o co b´dzie walczy∏ jego zespó∏. Nie wyklucza∏, ˝e byç mo˝e i nawet
o awans do nowej III ligi. DziÊ ju˝ chyba nikt nie wàtpi w to, ˝e t´ dru˝yn´ staç na tà promocj´. W rundzie jesiennej czerwono-
bia∏o-niebiescy zrobili ku temu pierwszy krok, bo zaj´li 5 pozycj´ w tabeli, która w∏aÊnie ten awans zapewnia. Unia zgromadzi∏a
31 pkt. czyli tyle co 4. dru˝yna w tabeli - mielecka Stal. Bilans bramkowy zdecydowanie na korzyÊç nowosarzynian. Bioràc pod
uwag´ bezpoÊredni pojedynek to na Pi∏sudskiego pad∏ remis 1-1, a ˝e bramki na wyjeêdzie liczà si´ podwójnie to zajmujemy
w∏aÊnie tà ni˝szà lokat´. Mo˝na zatem Êmia∏o powiedzieç, ˝e jesteÊmy po rundzie jesiennej razem ze Stalà czwartà si∏à w lidze.
Po pi´tach depczà nam jednak mocne ekipy Stali Sanok i Galicji Cisna, ale ich poÊcigiem b´dziemy si´ martwiç dopiero na
wiosn´. Obecnie jest ten komfort, ˝e to oni muszà goniç nas.  

Dla Unii pi∏karska jesieƒ rozpocz´∏a si´ pechowo, kiedy to po dobrym meczu ulegliÊmy Siarce 1-2. Póêniej zanotowa∏a
2 zwyci´stwa z rz´du ze Stalà Sanok 1-0 i Igoopolem 2-0. Nast´pnie przysz∏a najwy˝sza pora˝ka 0-3 z Izolatorem. Po tym
zimnym prysznicu w Boguchwale Unici wygrali 3 spotkania z rz´du, 4-2 z Polonià, 3-1 z Koronà i 8-2 z Lechià. W nast´pnych
trzech kolejkach zgromadziliÊmy jednak ju˝ tylko 2 pkt., a to za sprawà remisów z Karpatami 1-1, Stalà Mielec 1-1 i pora˝ki
w ˚urawicy 1-2. Po tym przestoju nadszed∏ czas rehabilitacji i wygrana 2-0 z JKS-em, 0-0 z RzemieÊlnikiem, 2-1 ze Zrywem

Podsumowanie rundy jesiennej Unii Nowa Sarzyna

"Za zas∏ugi dla obronnoÊci kraju"
22 listopada 2007 roku na terenie jednostki wojskowej w Nisku wr´czono

medale "Za Zas∏ugi dla ObronnoÊci Kraju" oraz nominacje na wy˝sze stopnie
wojskowe oficerom. Odznaczenia wr´cza∏ szef Wojewódzkiego Sztabu
Wojskowego w Rzeszowie p∏k Witold Przyby∏a.

UroczystoÊç ta jest nam bliska ze wzgl´du na przyznanie srebrnego
odznaczenia dla paƒstwa Zofii i Stanis∏awa Gumieniak z Tarnogóry. Srebrny
medal przyznawany jest rodzicom, których dzieci pe∏nià nienagannà czynnà
s∏u˝b´ wojskowà. W uroczystoÊci uczestniczy∏ równie˝ Burmistrz Miasta
i Gminy Nowa Sarzyna Robert Gnatek.

Paƒstwu Gumieniak pragniemy z∏o˝yç serdecznie ˝yczenia: zdrowia,
szcz´Êcia, pomyÊlnoÊci i samych radosnych dni w ˝yciu rodzinnym.
Dzi´kujemy równie˝ za trud jaki w∏o˝yliÊcie w wychowanie synów, którzy
wzorowo odbyli s∏u˝b´ wojskowà.

b.w.

5 grudnia 2007 roku Burmistrz Miasta i Gminy Nowa
Sarzyna wr´czy∏ medale za d∏ugoletnie po˝ycie ma∏˝eƒskie
Julii i Antoniemu MaÊlanka. Paƒstwo MaÊlanka zawarli
Êwi´ty zwiàzek ma∏˝eƒski 15 wrzeÊnia 1955 roku. Jak
wspomina Pan Antoni poznali si´ przez przypadek i by∏a to
mi∏oÊç od pierwszego wejrzenia. W czasie tych wszystkich
lat doczekali si´ 5 dzieci, 18 wnuczàt i 4 prawnuków.
Gratulujemy pi´knego jubileuszu i ˝yczymy du˝o zdrowia.

b.w.

Mi∏oÊç od pierwszego wejrzenia
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Srebrne medale ˝aczek i bràzowe m∏odziczek oraz
4 miejsca ˝aków, to trofea wywalczone przez dru˝yny
Parafialnego Uczniowskiego Klubu Sportowego "Arka"
¸´townia w finale Mistrzostw Polski Uczniowskich Klubów
Sportowych w tenisie sto∏owym, które w dniach
24-25 listopada rozegrano w KroÊnie. Po dwóch szczeblach
eliminacji (zawody wojewódzkie i pó∏fina∏y ogólnopolskie)
wy∏oniono po 8 najlepszych zespo∏ów w kategorii ˝aczek,
˝aków, m∏odziczek i m∏odzików.

W sobot´ rywalizowano w grupach liczàcych po
4 zespo∏y.

˚aczki z Arki - Dominika Ku∏acz i Karolina Pietroƒska -
zacz´∏y od pora˝ki 2:3 z Orlikiem Gdynia, ale potem
wygra∏y 3:0 z Chodorówkà Nowà (podlaskie) i 3:1 z
Dalachowem (opolskie) i zaj´∏y I miejsce.

M∏odziczki - Aneta Kr´cid∏o, Aleksandra Stalica i Marta
Sa∏´ga - te˝ zaj´∏y w grupie I miejsce po zwyci´stwach 3:1
z Korfantowem (opolskie), 3:0 ze Skrzyszowem
(ma∏opolskie) i 3:1 ze Stroniem Âlàskim (dolnoÊlàskie).

˚acy - Pawe∏ Kida i Patryk Baraniak - zwyci´˝yli 3:2
Ark´ Ryki (lubelskie), 3:0 Tytana Bydgoszcz i przegrali 1:3
ze Stroniem Âlàzkim, co da∏o im II miejsce i podobnie, jak
dru˝ynom dziewczàt awans do niedzielnych gier o medale.

Wystawione puchary, medale i atrakcyjne nagrody chyba
zbyt mocno zmotywowa∏y naszych m∏odziutkich
zawodników, bo w niedziel´ ∏zy cz´sto towarzyszy∏y
sportowej rywalizacji.

˚aczki Arki po trzymajàcym w napi´ciu do ostatniej
pi∏ki, pó∏fina∏owym meczu pokona∏y 3:2 rywalki
z Korzeniowa (podkarpackie) i awansowa∏y do fina∏u, gdzie
po wyrównanej walce uleg∏y 1:3 Arce Ryki.

Najbardziej dramatyczne by∏y gry w kategorii
m∏odziczek. W pó∏fina∏ach: Arka ¸´townia przegra∏a 2:3

z Arkà Ryki, a Stronie Âlàskie wygra∏o 3:2 z Budkami
Piaseckimi (mazowieckie). Fina∏, to równie˝ 3:2 dla Stronia
Âlàskiego z Arkà Ryki, a w meczu o 3 miejsce Arka
¸´townia pokona∏a 3:1 Budki Piaseckie. Tak wi´c pokonane
w sobot´ przez naszà dru˝yn´ zawodniczki ze Stronia
Âlàskiego lepiej zwalczy∏y niedzielny stres i cieszy∏y si´ ze
z∏otych medali. 

˚acy natomiast w pó∏finale zdecydowanie ulegli 0:3
zespo∏owi Stronie Âl. II, a w meczu o 3 miejsce przegrali 1:3
z Rawà Mazowieckà (∏ódzkie).

Wszystkie dru˝yny wróci∏y z pi´knymi pucharami,
nagrodami, a dziewcz´ta z medalami.

Anetka Kr´cid∏o ma dodatkowà satysfakcj´ z pokonania
9 rywalek, wszystkich jakie w ciàgu tych dwóch dni stan´∏y
na jej drodze w grach pojedynczych. Tak samo dobrze gra∏a
Dominika Ku∏acz. Pokona∏a 8 rywalek i tylko z jednà
przegra∏a. Warto zauwa˝yç, ˝e od wi´kszoÊci swoich
przeciwniczek by∏a o rok m∏odsza.

W fazie eliminacyjnej w dru˝ynach Arki wyst´powali
oprócz wy˝ej wymienionych: Weronika Zybura, Alina
Sztaba i Kamil K∏os. Jest to najwi´kszy sukces w 6-letniej
historii PUKS "Arka" ¸´townia. 

Dzi´kujemy Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Sarzyna
za wsparcie finansowe, dzi´ki któremu mieliÊmy mo˝liwoÊç
uczestniczyç w tych zawodach.

Szczegó∏owe wyniki z tych zawodów znajdujà si´ na
stronie: www.pzts.pl i www.pozts.pl.

Jan Sum

TenisiÊci Arki ¸´townia na podium Mistrzostw Polski

˚aczki - Dominika Ku∏acz i Karolina Pietroƒska wraz z opiekunem
- na podium

W grze deblowej Ola Stalica i Aneta Kr´cid∏o

i wreszcie deklasacja le˝ajskiej Pogoni w najwa˝niejszym meczu rundy 4-0. Znakomitej passy nie da∏o si´ jednak podtrzymaç
w meczach z Kolbuszowiankà (1-1) i Galicjà z Cisnej (0-1). Prawdziwych m´˝czyzn poznaje si´ jednak po tym jak koƒczà,
a skoƒczyli pokonujàc Or∏a 1-0 i zdobywajàc twierdze Przeworsk. Tym samym Unia zanotowa∏a 9 zwyci´stw, 4 remisy
i 4 pora˝ki. Nadzieja na przysz∏oÊç, ˝e w parze z dobrymi wynikami sportowymi pójdzie polepszenie infrastruktury klubowej.
Mowa tu o ambitnych planach, które sà ˝yczeniem ka˝dego kibica i zawodnika, a sà to: zadaszenie trybuny od strony stacji PKP,
remont trybuny od strony drogi krajowej, tworzenie nowych boisk treningowych, modernizacja i ogrodzenie boiska "bocznego",
powstanie boiska ze sztucznà nawierzchnià obok MOSiR-u.

Gratulujàc ca∏emu zespo∏owi i trenerowi udanej rundy, nale˝à si´ s∏owa podzi´kowania za poÊwi´cenie i trud ci´˝kiej pracy
w∏o˝onej na boisku i ˝yczyç sukcesów w rundzie rewan˝owej.

Piotr Sowa




